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Garant komisie : Soňa Baránková 
Ostatní prítomní : Mgr. Zdeno Marousek – Mestská polícia Trenčín 
Riaditeľ MHSL: Ing. Roman Jaroš 
         
Program: 
1. Úvod.  
2. Majetkové prevody. 
3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia.  
4. Nové požiadavky občanov a poslancov. 
5. Rôzne, diskusia. 
6. Záver. 

K JEDNOTLIVÝM BODOM PROGRAMU: 
 

1. ÚVOD :  
 Predseda VMČ SEVER Mgr. Baco privítal prítomných členov VMČ a ostatných prítomných. 

Zároveň ospravedlnil poslanca Smolku, ktorý je služobne odcestovaný a skonštatoval, že výbor je 
uznášaniaschopný, prítomní sú štyria členovia, poslanec Petrík sa dostavil o desať minút neskôr, 
poslanec Matejka meškal približne 15 minút. Následne prečítal body programu a vyzval prítomných 
poslancov na doplnenie  programu. Doplnenie programu nebolo zo strany poslancov navrhnuté. 

 Predseda následne vyzval prítomných poslancov k hlasovaniu o programe:  
 
Uznesenie 19/06/22: VMČ schvaľuje program rokovania tak ako bol navrhnutý. 
HLASOVANIE :  
Za : 4 (Baco, Bystrický, Trepáč, Mičega)  Proti : 0      Zdržal sa : 0  
Uznesenie bolo schválené.  
 

2. MAJETKOVÉ PREVODY:  
 

1/ MHSL žiada VMČ SEVER o vyjadrenie k prenájmu, ktorý je už zmluvne podchytený pre občianske 
združenie UNIPLÁŽ na plochy v areáli letného kúpaliska na Ostrove. Buduje tam zázemie a hraciu 
plochu pre všetky typy plážových športov. Po dobu 20 rokov budú poskytovať počas otvorenia letného 
kúpaliska jedno ihrisko bezplatne pre návštevníkov letného kúpaliska na hranie plážového volejbalu. 
Tieto priestory budú k dispozícii už k 17.6.2022, kedy oficiálne otvárame prevádzku letného 
kúpaliska.  

 Nájomca UNIPLÁŽ požiadal o spoluprácu pri organizovaní 3-významných športových podujatí, 
predmetom žiadosti je udelenie výnimky z osobitných podmienok užívania predmetu nájmu, kedy by 
počas organizácie 3-troch uvedených podujatí nájomca uzavrel športový areál ako celok, bez možnosti 

Prítomní členovia VMČ SEVER : 
Predseda výboru   

Mgr. Miloslav Baco 
Členovia výboru : 

Ing. Miloš Mičega  Bc. Martin Trepáč 
Ing. Ladislav Matejka  Mgr. Martin Petrík 
Mgr. Kamil Bystrický 
 

Neprítomný člen VMČ SEVER: 

JUDr. Martin Smolka - ospravedlnený 
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využitia jedného ihriska pre plážový volejbal návštevníkmi letného kúpaliska. Ide o tieto termíny 
podujatí: 9. júla 2022, 16. -17. júla 2022 a 6. -7. augusta 2022. Okrem uvedených podujatí, nájomca 
plánuje organizovať v roku 2022 aj ďalšie, pre ktoré nie je požadovaná výnimka t. j. budú prebiehať 
bez potreby uzavretia celého areálu – prístup návštevníkov nebude nijako obmedzený.  

 Občan sa opýtal, či ten bezplatný prístup majú iba tí ľudia, ktorí sú zakúpia vstupenku na letné 
kúpalisko, odpovedal mu p. riaditeľ Jaroš, že UNIPLÁŽ má samostatný vstup, keď si zakúpia 
vstupenku na kúpalisko, bočnou bránou sa dá bezplatne prejsť do ich areálu.   
 
o 16.10 h sa dostavil na rokovanie poslanec Mgr. Petrík 
o 16.18 h sa dostavil na rokovanie poslanec Ing. Matejka 

 
 Mgr. Bystrický sa opýtal, či je v logistických silách počas konania týchto podujatí zabezpečiť to, aby 

tam nevznikol nejaký pretlak – odpovedal riaditeľ MHSL p. Jaroš, že kapacita kúpaliska nie je nijako 
obmedzená a kapacita priestoru UNIPLÁŽE má nejaké obmedzenia, ale aké počty na tribúnach môžu 
byť – je to prvé podujatie v Trenčíne a nevidia v tom problém,.... čiže dovetok poslanca Bystrického 
bol, že nemáme oficiálnu informáciu ohľadom kapacity,......  

 Ing. Mičega sa opýtal, či je to to Združenie, ktoré má na 20 rokov prenájom tohto priestoru za 1,-- €, 
odpovedal p. riaditeľ Jaroš, že áno,.... čiže dnes sa baviť o tom, či to bude alebo nebude plné je úplne 
bezpredmetné.  

 Bc. Trepáč poukázal, že počas letnej sezóny tam býva veľký problém s parkovaním, parkujú tam 
ľudia na zeleni, je problém zaparkovať aj na verejnom parkovisko pri krytej plavárni a bolo by vhodné 
upozorniť toto občianske združenie, aby si zabezpečili usmerňovanie dopravy počas takýchto 
podujatí,... 

 Ing. Mičega sa ešte opýtal, či sa tam plánuje nejaká výsadba drevín, stromov na tej ostatnej voľnej 
ploche vedľa tohto areálu? Odpovedal p. riaditeľ Jaroš, že nie,... ale je tam projekt rozšírenia tohto 
športoviska a reštauračného zariadenia,.... doplnil Ing. Mičega, že my tam ideme pripájať ďalšiu 
funkciu, ktorá vyžaduje ďalšie parkovanie, dopravné prostriedky,....a kontrolovať dopravu sa tam 
nedá, bavíme sa už o inom katastri,.... veď my ideme do problému s parkovaním, ale za 1,--€ sme im 
odovzdali majetok mesta,....  
 

Uznesenie 20/06/22: VMČ SEVER odporúča prenájom podľa predloženého materiálu zo dňa 2.6.2022.  
HLASOVANIE :  
Za : 3 (Baco, Petrík, Trepáč)  Proti : 0 Zdržali sa : 3 (Bystrický, Mičega, Matejka) 
Uznesenie nebolo schválené. 
 
2/ MHSL žiada VMČ SEVER o vyjadrenie k Dodatku k Zmluve o prenájme reklamných plôch s HK 

Dukla, a. s., Trenčín, ktoré sa nachádzajú v objekte zimného štadióna a sú umiestnené pod ľadovou 
plochou, na mantineloch a na plochách na to určených a ktorá súvisí s investičnou akciou s názvom 
„Modernizácia Zimného štadióna Pavla Demitru“ s predpokladaným termínom ukončenia 
31.12.2022, v dôsledku čoho bude prechodne znemožnené užívanie predmetu nájmu a počas obdobia 
realizácie investičnej akcie nie je nájomca povinný platiť nájomné.    

 
Uznesenie 21/06/22: VMČ SEVER podporí uzatvorenie Dodatku k Zmluve o prenájme reklamných plôch 
s HK Dukla, a. s., Trenčín, predmetom ktorého je odpustenie nájomného počas obdobia realizácie 
investičnej akcie „Modernizácia Zimného štadióna Pavla Demitru“   
HLASOVANIE :  
Za : 6 (Baco, Petrík, Trepáč, Matejka, Bystrický, Mičega)  Proti : 0  Zdržal sa : 0  
Uznesenie bolo schválené. 
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 Ing. Mičega požiadal riaditeľa MHSL ako bola vybavená požiadavka na úpravu priestoru na Sibírskej 

ulici č. 10, kde sa deti hrávajú, je tam blato,.... odpovedal riaditeľ Jaroš, že rodičom dali možnosť do 
konca mesiaca, aby zdemontovali tie húpačky na stromoch, ktoré tam nemajú čo robiť,..... doplnil 
Ing. Mičega, že mailom ho  poprosil o nápravu 14. apríla a 5.5. som poprosil p. primátora, že to bude 
riešiť a stále je to rovnaké, deti sa hrajú v blate,....  dopovedal Ing. Jaroš, že je to zaradené v činnosti 
MHSL, .... ale dali sme priestor na to, že bol tam oznam, že tie húpačky tam nemajú čo robiť,..... je to 
verejná zeleň, ...... potom sa ešte voľne o tejto téme diskutovalo ďalej  

 
3/ UMM žiada VMČ SEVER o vyjadrenie k zámene pozemkov v k. ú. Kubrá medzi Mestom Trenčín 

a Ing. Jurajom Liškom nasledovne – pozemky KN „C“ 1243/15 o výmere 24 m2 a parc. č. 1249/4 
o výmere 21 m2 - za pozemky novovytvorená KN „C“ 1251/3, 1243/19, 1249/7, 2280/38 = celková 
výmera predstavuje 117 m2, rozdiel o výmere 72 m2 bude riešený finančným vyrovnaním v prospech 
Ing. Juraja Lišku. 

 
Uznesenie 22/06/22: VMČ SEVER súhlasí so zámenou pozemkov tak ako bol predložený návrh zo dňa 
23.05.2022 pod č. MSÚTN-UMM P2022/1449/81173/hud medzi Mestom TN a Ing. Jurajom Liškom.   
HLASOVANIE :  
Za : 6 (Baco, Petrík, Trepáč, Matejka, Bystrický, Mičega)  Proti : 0  Zdržal sa : 0  
Uznesenie bolo schválené. 
 

o 16.45 h sa ospravedlnil poslanec Mgr. Petrík a z rokovania VMČ SEVER odišiel 
 

3. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A  POSLANCOV Z  MINULÉHO 
OBDOBIA:  

 
 Mgr. Baco dal možnosť prítomným občanom, aby sa vrátili k požiadavkám z minulosti, ktoré neboli 

doteraz vybavené. Niektoré z nich, ktoré boli v časti Opatová prečítal.  
 Bc. Trepáč sa vrátil k požiadavke 1109/2022 ohľadom opravy osvetlenia kostola v Opatovej, že to 

bola jeho požiadavka, je tam nové osvetlenie a poďakoval za tento vynovený stav jednak MHSL 
a občanom i farníkom z Opatovej.  

 Bc. Trepáč sa vrátil k požiadavke 1259/2022 ohľadom vyčistenia podchodu v Opatovej, žiaľ tento 
podchod je v správe železníc, nemajú záujem sa o to starať, aj boli vyzvaní, aby tento podchod 
vyčistili, ale možno časom sa to dorieši, ........ 

 Ing. Mičega sa vrátil k požiadavke č. 1334/2022 ohľadom výmeny jednej lavičky na Žilinskej 8, kde 
mu bolo odpovedané, že do 30.6.2022 sa lavička vymení. Požiadavka bola zo 7. apríla 2022 a na toto 
máme čakať mesiac. Takúto vec ako je jedna lavička, musí riešiť poslanec.  

 Ing. Mičega sa vrátil k požiadavke č. 1338/2022 ohľadom dorobenia chodníka k novovybudovaným 
polopodzemným kontajnerom, za čo poďakoval viceprimátorovi za realizáciu. 

 Ing. Mičega sa vrátil k požiadavke č. 1337/2022, kde upozornil na mestskom zastupiteľstve na 
nezákonné parkovanie, vzhľadom na neplatné vodorovné dopravné značenie, ktoré sa začalo riešiť 
dva dni po zastupiteľstve, keď na to upozornil. 
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 Ing. Mičega vrátil k požiadavke 1336/2022 ohľadom aktuálneho stavbu vo veci výstavby Terminálu, 

aby túto požiadavku zverejnili všetkým občanom, nie len mne, ako my odpísali. A informoval 
občanom, že túto vec požadoval sprístupniť aj na základe žiadosti o informáciu v zmysle zákona č. 
211/2000 Z. z.  kde požiadal Mesto TN o predloženie projektovej dokumentácie, ktorú mesto 
pripomienkovalo a odpísali mu v zmysle zákona, že zo všetkých počítačov z mesta sa táto projektová 
dokumentácia vymazala a preto ju nemôžu sprístupniť.  

 
4. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV:  

 
 požiadavky poslancov: 

 
      1393 Na hrádzi ako je Clementisova a Kraskova ulica sú vyschnuté dva stromy. Jedná sa pomerne o 
novú výsadbu, ak sa dá uplatniť ešte reklamácia, prosím o nápravu. (Mičega)  

       1394 Žiadam odstrániť burinu na autobusovej zastávke OC Max smerom do mesta. (Trepáč) 

       1395 Žiadam odstrániť burinu na otoči v Kubrej. Zároveň požadujem upraviť zeleň, vysadiť  kvetiny 
na dvoch ostrovčekoch.  (Trepáč) 

       1396 Žiadam orezať kríky popri hlavnej ceste v Kubrej. Ohrozujú už bezpečnosť. (Trepáč) 

       1397 Požadujem osadiť kamerový systém na Sihoti pri podchode na železničnú stanicu z dôvodu 
bezpečnosti odložených bicyklov, zachovania a zvýšenia  zelenej dopravy - dopravy na bicykloch. 
(Trepáč) 

       1398 Žiadam Mesto Trenčín zaoberať sa cyklotrasou na kyselku do Kubrej a zabezpečiť finančné 
prostriedky na projektovú dokumentáciu. (Trepáč) 

        1399 Žiadam odstrániť burinu v podjazde/podchode Pred poľom a opraviť zničené konštrukcie 
vedľa chodníkov. (Trepáč) 
        1400 Žiadam vyčistiť podchod medzi Kubrou a Opatovou. (Trepáč) 
        1401 Žiadam odstrániť burinu v okolí Zimného štadióna Pavla Demitru a vyčistiť jeho okolie.  
(Trepáč) 
        1402 Žiadam zaoberať sa výsadbou stromov na Letnom kúpalisku v Trenčíne. Na kúpalisku 
návštevníkom chýba prírodný tieň. (Trepáč) 
        1403 Na základe opakovaných podnetov a dotazov od obyvateľov Opatovej žiadam, aby bolo 
umožnené cestujúcim vystupovať na otoči MHD z dôvodu zrušenia mestskej hromadnej dopravy, ktorá 
chodila až na družstvo. (Trepáč) 
        1404 Na základe opakovaných podnetov a dotazov od obyvateľov Kubrej žiadam, aby MHD č.  11 
zastavovala na riadnej zastávke alebo bolo dorobené dopravné značenie spolu s označníkom na inom 
mieste. "Neoficiálnymi dohodami" obyvatelia nedisponujú a nejedenkrát nemali do autobusu ako 
nastúpiť. (Trepáč) 
        1405 Je povolené zametať autobusy na verejných priestranstvách a vyhadzovať tam tento odpad? 
Deje sa to na viacerých otočoch, napríklad aj v Kubrej čím sú znečistené chodníky. Navyše na miestach 
kde majú autobusy prestávky sú viditeľné škvrny od oleja. Žiadam to skontrolovať a zabezpečiť nápravu. 
(Trepáč) 
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        1406 Konáre spomínaného stromu v Kubrej pred kostolom neboli orezané. Žiadam MHSL 
zabezpečiť obhliadku za týmto účelom. Kedy bola koruna stromu orezávaná? Strom pomaly zasahuje aj 
na kostol, konáre sú veľké, pri búrkach opadávajú, prevísajú a je to zároveň už škaredé. (Trepáč) 
        1407 Chodník a okolie chodníka pri podchode Kubrá/Opatová je zarastené od buriny a inej 
nežiadúcej zelene. Žiadam odstrániť burinu a pokosiť okolie. (Trepáč) 
        1408  Na základe hromadiacich sa podnetov žiadam zaoberať sa výkupom pozemkov na rozšírenie 
cintorína v Opatovej ako aj v Kubrej. (Trepáč) 
        1409 Vodorovné dopravné značenie je na veľa miestach v MČ Sever vyblednuté. Žiadam 
zabezpečiť hlavne vyznačenie autobusových zastávok a prechodov. (Trepáč) 
       1410  Ktorý útvar mesta disponuje finančnými prostriedkami na opravu chodníkov v areáloch ZŠ a 
kultúrnych domoch? (Trepáč) 
       1411 ŠPORTOVISKO ZŠ KUBRÁ: Poslanec Trepáč opätovne poukázal na problém osvetlenia 
športoviska ZŠ Kubranská. Pýta sa kto ho vybudoval a koľko stálo finančných prostriedkov? Žiadam 
mesto poslať k tejto veci dokumentáciu. Ktorý útvar mesta zabezpečuje údržbu ihriska a teda aj 
osvetlenia, keď to podľa predchádzajúcej odpovede MHSL nie je? Nie je predsa možné, aby mesto a 
jednotlivé útvary sa nevedeli k tejto žiadosti poslanca relevantne vyjadriť. Požiadavka sa posúva zatiaľ 
len medzi jednotlivými útvarmi (školstvo, MHSL, ZŠ..) a nič sa tým nerieši, resp. nebolo na požiadavku 
dostatočne odpovedané.  
Športové ihrisko ako aj vonkajší areál je dostupný pre verejnosť. Na ihrisko chodia pravidelne športovať 
deti, mládež a iné záujmové skupiny. Máme tu vybudované pomerne nové a pekné ihrisko s nefunkčným 
osvetlením, ktoré  ďalej chátra. V iných častiach by boli deti a športovci radi za takéto osvetlenie, tu ho 
máme, ale nevyužité? Ihrisko je využívané ostatnými deťmi v tejto lokalite, ktoré ihrisko využívajú na 
voľnočasové aktivity  a môže byť využívané aj vo večerných hodinách a v zimných mesiacoch. Žiadam 
tu zorganizovať obhliadku so všetkými dotknutými útvarmi mesta a zabezpečiť opravu osvetlenia. Ak 
toto športovisko v mestskom areáli nemá MHSL v passporte, kto ho udržiava? Pred pár rokmi tu bol 
menený dokonca umelý trávnik a celý prípad je záhadou. 
 

 požiadavky občanov: 
 
        1412 Občania žiadajú vykonať obhliadku stromov, prípadne zabezpečiť ich orez na parc. č. 3299/1, 
k. ú. TN. 
        1413  Občania z bytového domu Pod Sokolice 42 žiadajú presunúť 9 smetných nádob z pôvodného 
miesta, ktoré sa nachádza pred ich oknami vchod č. 42 na bočnú stenu bytového domu Pod Sokolice č. 
24 a 26. Zároveň žiadame kontajner na šatstvo HUMANA zrušiť, to sa nachádza v zákrute pri 
novovybudovaných parkovacích miestach Pod Sokolice 24 a 26.  V tejto lokalite sú ešte dva takéto 
kontajnery a je to postačujúce.  
       1414  Občianka z Opatovej poukázala na nesprávne označenie obce Opatová - tabuľka s označníkom 
je  umiestnená pri odbočke do Opatovej z hlavnej cesty Dobrá smer TN. Správne má byť Opatová nad 
Váhom. Žiada vykonať nápravu.  
       1415  Občania z Opatovej žiadajú mesto, aby opätovne požiadali správcu toku o vyčistenie koryta 
Opatovského potoka. Naposledy sme o uvedené žiadali mesto vo februári 2020.  
       1416  Občan prostredníctvom poslancov žiada o zjednanie nápravy – spevnenie svahu a odstránenie 
buriny. Ide o zosuv násypu pod novovybudovanou cyklotrasou, ktorá je súčasťou novovybudovanej 
cestnej komunikácie prepojenia ulice Armádnej s ulicou Opatovskou. Komunikoval som to s predsedom 
už aj v minulom roku a na základe toho bolo vybudované zábradlie na cyklotrase, ktoré má zabrániť 
pádu cyklistov do tzv. suchého potoka pozemok č. 622  v k. ú. Kubrá, ktorý susedí s našim pozemkom 
č. 623/3 v k. ú. Kubrá. Pri budovaní cyklotrasy a príprave podkladu došlo pravdepodobne k zvýšeniu 
úrovne terénu. Po tzv. dokončovacích terénnych úpravách „na slovenský spôsob“ (pravdepodobne neboli 
poriadne zaradené do projektu) to vyzerá hrozne. Pri úprave terénu pod cyklotrasu došlo k prisypaniu 
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jednej z odtokových rúr, ktoré idú popod pozemok bývalého VÚO a ústia do Kubranského potoka, ktorý 
pokračuje do Tepličky. Suchý potok patrí do správy SVP Piešťany. 
 
 P. Gavendová poďakovala jednotlivo každému poslancovi zvlášť za celé volebné obdobie s krátkou 

informáciou, čo bolo dobré, čo bolo zlé,... a vrátila sa k označeniu začiatku a koncu dediny Opatová, 
ktoré požaduje zrealizovať do konca volebného obdobia, lebo Opatová nad Váhom bola odjakživa, 
nie názov Opatová. Ďalej sa vrátila ku kultúrnemu domu Opatová, ktoré doteraz nepatrí mestu, ale 
COOP Jednote a stále to nie je doriešené. Za celé volebné obdobie.  

 Predseda Baco vysvetlil, ako to je s tou tabuľou označenia Opatová nad Váhom, od 1.1.1985 sme 
oficiálne pod mestom Trenčín, nie samostatná dedina ako tomu bolo do 31.12.1984. 

 Predseda Baco reagoval aj na situáciu ohľadom ZŠ Opatová, situácia je nepriaznivá, čo sa týka 
školského roku 2022/23 – prvý ročník 0 žiakov, ani jeden obyvateľ v Opatovej neprihlásil svoje dieťa 
do tejto základnej školy, naopak všetky deti smerujú do ZŠ Kubranská alebo na ZŠ Sedmička. 
Minimálny počet detí pre prvý ročník je 11 detí. Pre druhý a štvrtý je to 13 detí. Bol som aj členom 
petičnej akcie, ktorá bojovala za záchranu školy, ale bez pomoci ľudí, aby sme zmenili ich návyky 
voziť detí inam, nie je škola udržateľná. Otvoril som túto tému aj s miestnym správcom farnosti, kde 
sme mu ponúkli alternatívu, že by sa tu zriadila cirkevná škola, ale táto otázka je stále otvorená.  

 Predseda Baco reagoval aj na situáciu ohľadom kultúrneho strediska Opatová, kedysi to vlastnil 
COOP Trenčín, avšak vlastníkom je COOP Bratislava, momentálne užívateľom potravín je COOP 
Žilina a ten sa vyjadril, že nie sme jediným záujemcom o tieto priestory sály,.... poslali výhodnú 
ekonomickú požiadavku do Bratislavy, že by tu chceli spraviť veľký supermarket. Ihneď ako sa mi 
táto informácia dostala, vyvolal som rokovanie s riaditeľom Bratislavy, že tu v tejto sále fungujú rôzne 
kultúrne spoločenské telesá a akcie a tento priestor je nevyhnutný na uchovanie života v tejto obci. 
Robia sa momentálne znalecké posudky na tieto spodné priestory a pozemky pod Jednotou pod 
Sokolicami a následne príde k finančnému vyrovnaniu. Mesto Trenčín má na to alokované finančné 
prostriedky v rozpočte v sume 120 000,--€.  

 Predseda Baco sa vrátil k rozšíreniu cintorína Opatová, kde máme k dispozícii už vypracovanú 
projektovú dokumentáciu od Ing. arch. Juraja Cirfusa a mali by sme nájsť financie na vysporiadanie 
parciel pre cca 22 vlastníkov. Reálne je to zdĺhavý proces. Občianka apelovala na poslancov, že by 
bolo dobré dať si to do kampane. Na to reagoval Ing. Mičega, že toto, čo tu počúvam, vykúpiť 
pozemky – je to veľmi jednoduchá vec – verejnoprospešná stavba sú cintoríny a treba začať proces 
vyvlastňovania, ktorý sa mohol spustiť dávno. Na to netreba peniaze, treba začať územné konanie, 
zákon to umožňuje a v momente, ako je vydané územné rozhodnutie sa spúšťa proces vyvlastňovania. 
Tak cca rok a pol. A doplnil, že ak si to osvojí mesto, že toto  spraví a poslanci, ktorí budú držať spolu 
tak s týmto problém nemá a bol by som rád, keby sa to podarilo.  

 občianka poďakovala za opravu povrchu a výtlkov pred autobusovou zastávkou OC Max, zvlášť 
poslancovi Trepáčovi, ktorý sa pričinil o skorú nápravu, aby tam boli tie výtlky urgentne opravené, ... 

 občianka  sa pýtala na plochu pri benzínovej pumpe v Opatovej, či tam bude prebiehať nejaká 
výstavba, odpovedal predseda Mgr. Baco, že v posledných zmenách a doplnkoch územného plánu č. 
7 sme túto jeho požiadavku na zmenu funkčného využitia pozemku zamietli, čiže tam nebude 
momentálne nič môcť postaviť, do debaty vstúpil Ing. Mičega, tak prečo sme mu ten pozemok 
predávali pred piatimi rokmi? Je to úplne to isté, ako s bývalou Merinou, tam vidíme výstavbu v centre 
mesta a nič sa nedeje, ľudia sa ma pýtajú a pokiaľ viem, mali len vydané búracie povolenie 
a pokračujú v stavbe,.... 

 občan (člen dobrovoľného hasičského zboru) predniesol dlhý monológ, ktorý začínal slovami, že 
neprišiel tlmočiť svoje požiadavky a ani nechce žiadnu odpoveď, len sa v krátkosti vráti k hlasovaniu 
mestského zastupiteľstva, ktoré nikdy predtým nesledoval, ..... 6. augusta 2022 budú v Trenčíne 
oslavy založenia dobrovoľného hasičského zboru a Vy ste ako poslanci neschválili dotáciu? To si 
dobrovoľní hasiči nezaslúžia, aby ste za nich zdvihli ruku? Raz za sto rokov tu máme takéto oslavy,.... 
my nerobíme oslavy každý rok, sú to celoslovenské oslavy, dobrovoľná hasičská jednota Trenčína 
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bola založená v hoteli Elizabeth – bývalý hotel Tatra (založená 6. augusta 1922 ako zemská hasičská 
jednota na Slovenku – ďalej len ZHJ), všetci nám píšu, ako Vám môžeme pomôcť s oslavami, lebo 
krajské mesto Trenčín na to nemá, aby nám schválilo 500,--€? Ako sa máme na to pozerať? V prípade 
akýchkoľvek zásahov sa volá dobrovoľný hasičský zbor, či to je záplava podchodov, padnutý strom 
a rôzne iné, kedykoľvek aj v spolupráci s mestskou políciou – vždy ideme – či je sobota, sviatok, noc. 
Vždy. Nikdy sme nič nechceli, všetko si opravujeme sami. Dal som si tú prácu, každý jeden výjazd 
za minulý rok, čo sme robili, som si dal oceniť do troch stavebných firiem. Naši chalani pre toto mesto 
spravili robotu vo výške cez 18 700,-- €. A to si nezaslúžia, aby sme im raz za sto rokov spravili 
oslavu? Asi nie, lebo každý dobrovoľný hasič je asi blázon, ...... ale na verejnosti sa úplnou náhodou 
dozvieme, ako dopadlo hlasovanie mestského zastupiteľstva,.... nebudem nikoho menovite 
napádať,.... a do debaty vstúpil Ing. Mičega, či aj vie menovite, ako kto hlasoval,...... a doplnil, že 
tento návrh predkladal kolega poslanec Trepáč, deň predtým sme túto žiadosť dostali od Vás a čakal 
som, kto ho predloží aj z dôvodov, že keby som to predložil ja, bolo by to nula, a bol som rád, že to 
predložil kolega a počítal som, že to je hotová vec,.... a pán primátor nepovedal ani jednu vetu,... veď 
my sme na štart dobrovoľnému hasičskému zboru pomohli, pomáhal som naštartovať projekt, 
zadarmo som to oddozoroval, ja predpokladám a počítam s tým, že pán Rybníček v rámci svojej 
kompetencie Vám dá tie peniaze, ....... treba za ním ísť osobne, lebo on potrebuje, aby ste ho prišli 
poprosiť, ale 22. júna 2022 je zastupiteľstvo a ak to nebude v rokovaní ako riadny bod, tak buď si to 
osvojí kolega Trepáč alebo ja to predložím a bude to tam znova a som zvedavý, ktorý z poslancov 
povedia, že nedajú tie peniaze, keď sa tu štvrťročne dávajú peniaze na futbal,...  my sme dali zadarmo 
futbalovému klubu ihrisko a oni nám za 500 000,-- ročne prenajímajú tri plochy na ostrove. A keď 
úplne bude najhoršie, tak Vám dám môj poslanecký plat vo výške 200,-- €, .... Viete, keď to tam 
zasvietilo, že to neprešlo, ja som si myslel, že tomu zle rozumiem, lebo keby som sa ja prihlásil, tak 
by povedali, že Mičega je na vine, .... doplnil ho dobrovoľný hasič, že ľudia mi to referujú, ako to 
bolo, zastavujú sa u nás, prečo?    

 Mgr. Bystrický  na to zareagoval, že to politicky nebolo dobre odkomunikované,.. sú kluby hlasu, 
KDH, južania, normálne musia spolu nejakým spôsobom komunikovať a takto dávať návrhy sa 
skrátka nerobia,...  odpovedal mu hasič, že nás to nezaujíma, aspoň v tomto by sme boli radi, kedy ste 
nepolitikárčili, neviem čo s tým má spoločné nejaký poslanec, nás to nezaujíma, my sme hasiči, ....  

 Ing. Mičega občanom povedal, že či ľudia vôbec vedia, načo chceli tí hasiči peniaze – tak na to, že 
ten zakladateľ hasičského zboru alebo požiarnej ochrany tu v Trenčíne je pochovaný a jeho jediný 
syn zomrel skôr a jeho hrob je tu v dezolátnom stave,... tak na opravu hrobu ako úctu k takémuto 
človeku,.... 

 Bc. Trepáč doplnil, že toto sú len zámienky, ako sa to nedá, ja som posielal tento návrh pred 
zastupiteľstvom,...... a podporil som to, prišiel návrh od kolegu Petríka, aj ten som podporil aj od 
kolegu Bystrického, ktorý som rovnako podporil a nikto mi nevolal, .... proste, keď je to pre dobro 
ľudí, tak to podporím, ak sa chcú znížiť na takú úroveň, nech to tak robia, ale ďakujem za Váš 
príspevok, že to tu odznelo, lebo je to hanba pre mesto aj pre tých poslancov,...... 

 Mgr. Marousek z mestskej polície dodal, že aj keď policajti nevedia, na koho sa obrátiť, vždy voláme 
dobrovoľných hasičov do Opatovej  

 Dobrovoľný hasič ešte uviedol, že na župe to jednohlasne prešlo, ... s odkazom, že spravte tie oslavy 
na úrovni, tak ako ti to zaslúžite na znak úcty k Vám,... 

 Mgr. Baco povedal, že táto akcia je 6. augusta 2022, na najbližšom MsZ máme ešte čas, aby sme to 
schválili, a myslím si že z prítomných poslanom za túto mestskú časť nebude mať nikto problém to 
podporiť a máme veľmi dobrý vzťah s dobrovoľným hasičským zborom v Opatovej i Záblatí 

 Ing. Matejka povedal, že ja to podporím, priznám sa, že ja som na tom zastupiteľstve, kde to 
schvaľovali nebol prítomný, ... za mňa máte hlas určite tak ako aj na župe,... 

 Občania spolu v sále prítomnému hasičovi zatlieskali za jeho odvahu, lebo dobrovoľní hasiči sú 
ľudia, čo majú srdce, dodala občianka na záver,.... a ešte sa vrátila k sľubom ohľadom úpravy povrchu 
na Kukučínovej ulici,...  
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 P. Šustek upozornil na situáciu ohľadom smetných nádob, ktoré sú toho času umiestnené pod oknami 
pred bytovým domom Pod Sokolice 524 a požadujem to vyriešiť, lebo 9 smetných nádob patrí aj 
bytovke s dvoma vchodami oproti nám, .....nie až do doriešenia parkovacej politiky a odovzdal 
garantke fotky s presným nákresom smetných nádob v tejto lokalite. A tiež upozornil na počet 
bionádob, ktoré sú predimenzované, zbytočne na potraviny mať 5 nádob nie je ekonomické, keď sú 
nikdy nie zaplnené ani do polovice,..... 

 Občan z Armádnej 13 ako zástupca vlastníkov bytov upozornil na kontrolovanie parkovania na 
chodníku, kde je NAKA a náš bytový dom Armádna 13, dochádza tam často k dopravným kolíziám, 
... odpovedal Mgr. Marousek, že chodia tam policajti pravidelne, pravda je taká, že s niektorými 
autami nepohneme, lebo legislatíva je tak nastavená, či dodržal vzdialenosť 150 cm na chodníku a či 
je ulica priechodná z obidvoch strán 3 a 3 metre a až potom dávame predvolania,..... áno je tam 
NAKA, sú tam policajné autá z iných okresov a majú tam aj výnimky, a či sa neplánuje do budúcna 
aj tu zaviesť parkovaciu politiku, 

 Bc. Trepáč poďakoval MHSL za opravu chodníka pred OC Max a cintorín v Opatovej dám tiež, aby 
sa na tom začalo pracovať rovnako ako aj Kultúrny dom v Opatovej 
 

 Keďže predseda Baco zasadnutie riadne neukončil a VMČ SEVER neprejednalo ďalší bod Rôzne, 
lebo poslanci zo sále odišli, stal sa výbor neuznášaniaschopným 

 
Čas trvania zasadnutia od 16,00 hod do 18,32 hod.  
 
 
 
 
Zapísala: Soňa Baránková 
V Trenčíne, dňa 2.06.2022 
 
 
 
 
 

      Mgr. Miloslav Baco 
    predseda VMČ SEVER 

          


